

有關新生取錄安排

敬啟者：

因教育局宣布全港學校進一步延長停課至不早於4月20日，並傾向分階段復課。因此確實的復課日期仍有待進一步評估。本校考慮到新型冠狀病毒疫情的發展還有很多不確定性。所以本校於3月28日進行之第二次新生面試將會取消，學校將會參考第一次新生面試的表現作為甄選正取生的安排。有關正取生之面試結果將於3月31日前以書面郵寄方式通知。如閣下於2020年4月3日後仍未收到信件，家長可於4月6日至4月8日期間於辦公時間內(上午9:00至下午5:00)致電本校查詢(電話：2320 2269)。

The Selection of K1 Students Notice

Dear Parents,

Due to the EDB announcement of continued class suspension, school will resume no earlier than 20th April 2020, and will take place in stages by levels. Therefore, the starting dates of classes are being assessed and are yet to be confirmed. Our school is closely monitoring the development of the novel coronavirus, which brings forth various uncertainties. Therefore, **the second K1 interview which was to be held on the 28th March 2020, will be cancelled. The selection of K1 students for 2020-2021 will be made based on the assessment of their first interview performance.** The selected students will be informed of their **interview results by post before 31st March 2020.** If you haven't received a mail by 3rd April 2020, please contact our school (Tel: 2320 2269) from 6th April to 8th April within office hours (9:00 a.m. to 5:00 p.m.).

Thank you for your attention.

Good Hope Primary School cum Kindergarten (KG Section)